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PROTOKÓŁ NR XXI/16 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 29 kwietnia 2016 r. o godz. 1700 w sali 

konferencyjnej  Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Bogusław Kuchta, Leszek Madej, Jarosław Farbaniec, Piotr 

Smoleń i Wacław Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Skarbnik Gminy - 

Agnieszka Kurdyła, Sekretarz Gminy – Piotr Urban, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Jaśliskach – Kamila Kuchta , sołtysi oraz członek Rady Sołeckiej Jaśliska – 

Tadeusz Koperstyński.  

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego Leszka 

Madeja.  

Następnie zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chce wnieść zmiany do otrzymanego  

w zaproszeniu na sesję porządku obrad. 

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian. 

W punkcie 7: 

- pod literą a  wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Jaśliska na 2016 rok przedstawionego na druku nr 123a zamiast projektu uchwały 

przedstawionego na druku 123, 

 - pod literą b  wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Jaśliska na lata 2016 - 2019 przedstawionego na druku nr 124a zamiast 

projektu uchwały przedstawionego na druku 124, 

oraz wprowadzenie pod literą g dodatkowego projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Jaśliska”. 

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Wójta przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

14 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. 

Przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Informacja o ocenie zasobów pomocy społecznej na 2015 rok dla Gminy Jaśliska. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 



2 
 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok /druk nr 123a/, 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2016 – 

2019 /druk nr 124a/, 

c) rozłożenia na raty zaległości z tytułu czynszu najmu lokalu socjalnego, opłat  

za dostawę wody i odprowadzenie ścieków /druk nr 125/, 

d) zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Szklary na lata 2016-2023” 

/druk nr 126/, 

e) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży 

Pożarnej mających siedzibę na terenie Gminy Jaśliska /druk nr 127/, 

f) zmiany uchwały nr XIV/60/11 Rady Gminy Jaśliska z dnia 29 września 2011 r.  

w sprawie utworzenia  i nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej  

w Jaśliskach /druk nr 128/, 

g)  przyjęcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Jaśliska” /druk nr 129/.  

8. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 14 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż, czy są jakieś uwagi  

do protokołu z XX sesji Rady Gminy Jaśliska, uwag nie zgłoszono. W wyniku głosowania 

protokół został przyjęty jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Gminy Adam Dańczak przedstawił informację z działalności międzysesyjnej. 

Informował, że w okresie międzysesyjnym oprócz spraw bieżących Urzędu Gminy, którymi 

się zajmował, najważniejsze sprawy to: 

- 4 kwietnia 2016 r. – udział w konferencji z udziałem Ministra Edukacji Narodowej na temat 

planowanych działań Ministerstwa  w perspektywie lat przyszłych, 

- 5 kwietnia 2016 r. - Zebranie Wiejskie sprawozdawcze w Szklarach, podczas którego 

omówiono działania Sołtysa wsi i Rady Sołeckiej  w roku 2015 oraz przedstawiono nową 

Strategię Rozwoju Wsi Szklary na lata 2016-2023, która została zatwierdzona mocą uchwały 

zebrania wiejskiego, 

- 11 kwietnia 2016 r. - udział w uroczystościach związanych z rocznicą zbrodni katyńskiej   

i katastrofy smoleńskiej przed budynkiem Starostwa Powiatowego w Krośnie, 

- 12 kwietnia 2016 r. - spotkanie z inż. Józefem Boroniem  na temat dokumentacji kanalizacji 

w kontekście zbliżającego się naboru wniosków na budowę kanalizacji ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego, 

- tego samego dnia - wyjazd do Rzeszowa na zaproszenie Wojewody Podkarpackiego  Pani  

dr Ewy Leniart po odbiór promesy na remont mostu na rzece Bielczy /promesa opiewa  

na kwotę 160 tys. zł/ oraz udział w pracach Komisji powołanej do opracowania sposobu 

podziału drewna  pozyskanego z lasu gminnego, 

- 15 kwietnia 2016 r - udział w Konwencie Wójtów i Burmistrzów w Korczynie. Spotkanie 

poświęcone było omówieniu zasad współpracy pomiędzy Powiatowym Urzędem Pracy  
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w Krośnie a samorządami oraz zostały przedstawione dane statystyczne związane  

z działalnością  Powiatowego Urzędu Pracy na dzień 31 marca 2016 r., 

- 19 i 25 kwietnia 2016 r.- kontrola Inspektoratu Ochrony Środowiska w Jaśle oczyszczalni 

ścieków w Szklarach w związku z jej wyłączeniem z eksploatacji – czekamy na protokół 

końcowy, 

- 25 kwietnia 2016 r. - spotkanie z komendantem Ochotniczego Hufca Pracy w Krośnie 

Panem Emilem Stachyrakiem w związku z naborem do szkół ponadgimnazjalnych na nowy 

rok szkolny, 

- tego samego dnia - spotkanie w Dyrekcji Podkarpackich Parków Krajobrazowych w Krośnie 

z siedzibą w Dukli na temat przygotowania planu działania związanego z wyznaczeniem 

nowych szlaków turystycznych na terenie Gminy Jaśliska, 

- 26 kwietnia 2016 r. - wyjazdowe spotkanie w siedzibie Nadleśnictwa Dukla wspólnie  

z Panem Józefem Kuśnierzem Prezesem Stowarzyszenia Rozwoju Jaślisk i Okolic, podczas 

którego zostały omówione sprawy związane z wytyczeniem szlaku turystycznego z Jaślisk  

do Zyndranowej przez tereny Nadleśnictwa Dukla, 

- 27 kwietnia 2016 r. - okresowy przegląd oczyszczalni ścieków w Daliowej oraz kanalizacji 

w Szklarach z udziałem pracownika Urzędu Gminy Jaśliska Jerzego Magierowskiego oraz 

wykonawców tych inwestycji. 

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na XX sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag. 

Ponadto w punkcie tym Sekretarz Piotr Urban poinformował o możliwości podjęcia 

przez Komisję Heraldyczną w dniu 5 maja br. decyzji w sprawie przyjętego projektu herbu 

Gminy Jaśliska.  

 

Ad. 5.  Zapytania i wole wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Radny Jarosław Farbaniec poinformował, że usytuowana na stadionie tablica wyników  

nie działa od sierpnia ubiegłego roku. Zapytał, czy będą podejmowane jakieś działania w celu 

jej uruchomienia. Pytał również, czy w bliskiej perspektywie czasowej będą przeznaczone 

jakieś środki na zakup i wymianę siatek do bramek usytuowanych na Orliku. 

Radny Janusz Mazur zwrócił się z pytaniem, czy podejmowane były działania  

w sprawie wyłożenia korytek na odcinku drogi powiatowej od posesji Państwa 

Żołobowiczów do posesji Państwa Kuzaków oraz czy była w tej sprawie już odpowiedź. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec zwrócił się z prośbą o wyczyszczenia rowu 

przy drodze biegnącej koło Posesji Pana Subińskiego za Kościołem i wyżwirowania tej drogi. 

Jego zdaniem sprawa ta nie cierpi zwłoki. Wyjaśnił, że w chwili obecnej często padające  

deszcze powodują, że droga jest ciągle zalana, a jest ona użytkowana.  

Następnie zadał pytanie: co zrobić z bobrami, które osiedliły się przy drodze biegnącej  

w kierunku basenu. 

Radny Leszek Madej pytał, czy sprzedawane jest już drewno pochodzące z lasów 

komunalnych gminy. 
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Członek Rady Sołeckiej Jaśliska Tadeusz Koperstyński zwrócił się z pytaniem, czy byłaby 

możliwość załatania dziury powstałej na drodze przed bramą kościelną w Jaśliskach.  

Następnie głos zabrał Sołtys sołectwa Wola Niżna Jan Magierowski. Mówi, że uzyskał 

informację dotyczącą chęci pozbycia się przez mieszkańców bloków w Woli Niżnej   

modrzewi rosnących w niedalekiej odległości od bloków, przy drodze wojewódzkiej. 

Powiedział, że tamtejsi mieszkańcy proszą przynajmniej o poobcinanie gałęzi, szczególnie  

w miejscu, gdzie znajduje się przystanek. Sołtys Jan Magierowski ponadto poruszył sprawę 

dotyczącą braku nadzoru nad pracownikami gospodarczymi zatrudnionymi z Zakładu 

Karnego. Powiedział, że nie ma człowieka, który nadzorował by tych pracowników, od 

którego można się dowiedzieć jakie prace i gdzie w danej chwili wykonują. 

Ponadto członek Rady Sołeckiej Jaśliska Tadeusz Koperstyński  w punkcie tym 

pochwalił wykonane pod Kamarką prace porządkowe. 

 

 

Ad.6. Informacja o ocenie zasobów pomocy społecznej na 2015 rok dla Gminy Jaśliska 

 

Informację o ocenie zasobów pomocy społecznej na 2015 rok dla Gminy Jaśliska 

przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jaśliskach Kamila Kuchta. 

Informowała, że w związku z realizacją ustawowego obowiązku sporządzania przez Ośrodki 

Pomocy Społecznej, w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej została 

opracowana ocena zasobów pomocy społecznej na 2015 rok dla Gminy Jaśliska. 

Organy wykonawcze jednostek samorządu terytorialnego przedstawiają ocenę co roku  

do dnia 30 kwietnia odpowiednio radom gmin. Wyjaśniła, że cenę zasobów pomocy 

społecznej opracowuje się na podstawie danych uzyskanych z Urzędu Gminy Jaśliska, 

jednostek organizacyjnych gminy oraz Urzędu Pracy.  

Następnie przystąpiła do omówienia zagadnień zawartych w poszczególnych działach.  

Mówiła, że ocena jest materiałem poglądowym mającym ułatwić podejmowanie decyzji 

związanych z planowaniem budżetu w kolejnym okresie. Ocena zasobów pomocy społecznej 

podzielona jest na 10 działów. Pierwsza część zawiera dane o sytuacji demograficznej  

i społecznej gminy. Następnie przedstawione są dane o osobach  korzystających z pomocy  

i wsparcia, powody przydzielania pomocy. Zawarte zostały też zadania Ośrodka Pomocy 

Społecznej z podziałem na świadczenia pieniężne, niepieniężne. W czwartym dziale ujęte 

zostały świadczenia rodzinne wraz z dodatkami, zasiłki pielęgnacyjne, specjalne zasiłki 

opiekuńcze, zasiłki dla opiekuna, świadczenia z Funduszu Alimentacyjnego, dodatki 

mieszkaniowe, dodatki energetyczne, składki na ubezpieczenia zdrowotne, społeczne  

świadczeniobiorców, pomoc materialna dla uczniów, czyli wszystkie te świadczenia, które  

są wypłacane przez Ośrodek Pomocy Społecznej. Kierownik GOPS Kamila Kuchta w tym 

miejscu przedstawiła kwoty wydatkowane w 2015 r. na poszczególne rodzaje pomocy  

i świadczenia. Dalej informowała, że dział piąty  przedstawia zasoby instytucjonalne pomocy 

i wsparcia. Dane są zerowe, ponieważ na terenie gminy nie ma Środowiskowych Domów 

Samopomocy ani  dziennych domów pomocy, noclegowni, schronisk, klubów samopomocy 

czy domów pomocy społecznej, mieszkań chronionych. Kolejno dział szósty opisuje kadrę 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Przedstawia liczbę osób pracujących w Ośrodku, ich 

wykształcenie oraz staż pracy. Dział siódmy przedstawia wykaz środków finansowych  

na wydatki w pomocy społecznej wyszególnione rozdziałami i paragrafami, czyli zebrane  
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są dane z wcześniejszych działów. Ocenę zasobów kończą wskaźniki wyliczane 

automatycznie z danych zawartych w poprzednich rozdziałach.  

Uwag i zapytań nie było.  

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.7a 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż  w związku z wprowadzeniem do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok 

przedstawionego na druku nr 123a oraz projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2016 - 2019 przedstawionego na druku nr 124a  

o godz. 1726 ogłosił przerwę celem omówienia i zaopiniowania przez Komisję ww. projektów 

uchwał. 

Po omówieniu przez Skarbnika Gminy Agnieszkę Kurdyłę przedmiotowych projektów 

uchwał i ich zaopiniowaniu przez Komisję Budżetu i Finansów, Przewodniczący Rady  

Gminy  Bogusław  Gwiżdż  wznowił  obrady  sesji. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok, pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska  poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXI/119/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 kwietnia  2016 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXI/119/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7b 

Pytań do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2019 nie było. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną 

opinię Komisji do przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXI/120/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 kwietnia  2016 r. 
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w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2016 - 2019 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXI/120/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7c 

Do kolejnego projektu uchwały, w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenia na raty 

zaległości z tytułu czynszu najmu lokalu socjalnego, opłat za dostawę wody i odprowadzenie 

ścieków pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną 

opinię Komisji do powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXI/121/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 kwietnia  2016 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenia na raty zaległości z tytułu czynszu najmu 

lokalu socjalnego, opłat za dostawę wody i odprowadzenie ścieków 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXI/121/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7d 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż poprosił o krótkie omówienie projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Szklary na lata 2016-

2023”. 

Zabierając głos Wójt Gminy Adam Dańczak poprosił o uchwalenie przedmiotowej uchwały, 

która pozwoli na zrealizowanie planowanych przez Sołectwo Szklary inwestycji    

w połączeniu ze środkami z Urzędu Marszałkowskiego oraz  z funduszu sołeckiego. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma 

poinformował, że Komisja ww. projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXI/122/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 kwietnia  2016 r. 

 

w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Szklary na lata 2016-2023”. 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 
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Uchwała została oznaczona numerem XXI/122/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7e 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej 

mających siedzibę na terenie Gminy Jaśliska przedstawił Sekretarz Gminy Piotr Urban. 

Informował, że uchwała ta jest aktualizacją podjętej w 2011 roku uchwały, która regulowała 

zasady wypłaty ekwiwalentu dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej. Powiedział,  

że doświadczenie z ostatnich lat wskazuje, że należy wprowadzić drobne zmiany.  

Wprowadzone do przedmiotowego projektu uchwały zmiany przedstawił i szczegółowo 

omówił.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska  

przedstawiła pozytywną opinię Komisji do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXI/123/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 kwietnia  2016 r. 

 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej 

Straży Pożarnej mających siedzibę na terenie Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXI/123/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7f 

Sekretarz Piotr Urban krótko omówił kolejny projekt uchwały, w sprawie zmiany 

uchwały nr XIV/60/11 Rady Gminy Jaśliska z dnia 29 września 2011 r. w sprawie utworzenia   

i nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Jaśliskach. Poinformował, że podjęcie tej 

uchwały jest skutkiem podjętej w dniu 29 września 2015 roku uchwały dotyczącej zamiaru 

zmiany statutu i nazwy Gminnej Biblioteki Publicznej w Jaśliskach, która określała, że Rada 

podejmie niniejszą uchwałę w kwietniu 2016 roku, co wynikało z 6-cio miesięcznego okresu, 

w ciągu  którego można było konsultować projekt tej uchwały bądź wprowadzać zmiany,  

tak aby każdy  miał czas na wypowiedzenie się w kwestii zmian. Wyjaśnił, że projekt 

uchwały zawiera zmianę nazwy biblioteki oraz zmianę statutu. Przedstawił najważniejsze 

zawarte w statucie zapisy. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich Ryszard 

Chowaniec przedstawił pozytywną opinię Komisji do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 
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U C H W A Ł Y  Nr XXI/124/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 kwietnia  2016 r. 

 

w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XIV/60/11 Rady Gminy Jaśliska  

z dnia 29 września 2011 r. w sprawie utworzenia  i nadania Statutu Gminnej Bibliotece 

Publicznej w Jaśliskach 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXI/124/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7g 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Jaśliska” omówił sekretarz Piotr Urban. Informował, że podjęcie uchwały wynika  

z konieczności wprowadzenia zmian, jakie narzuciła instytucja, która dotowała sporządzenie 

Planu. Wszelkie braki zostały uzupełnione przez firmę sporządzającą Plan. Powiedział,  

że należy ponownie podjąć uchwałę, aby poprawnie wykonać to zadanie i pozyskać dotację 

na ten cel.  Pytań nie było.    

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma 

poinformował, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXI/125/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 kwietnia  2016 r. 

 

w sprawie przyjęcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Jaśliska” 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXI/125/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.8. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec nawiązując do wypowiedzi Pana 

Tadeusza Koperstyńskiego w punkcie 5 porządku obrad wyraził zadowolenie z powodu 

wykonania prac, a mianowicie wycinki drzew i uporządkowania terenu pod Kamarką oraz 

wyczyszczenie korytek wzdłuż drogi za murami w Jaśliskich, a także  uporządkowanie terenu 

pod Jaśliskimi. 

Zwrócił się z prośbą, aby w miarę możliwości porządkować również drogi polne prowadzące 

pod Kamarkę oraz ,,na półćwiertki”. Poza tym zwrócił uwagę na zarośnięty krzakami  teren 

na tzw. ,,Pańkówce” przy drodze prowadzącej w kierunku jaśliskiego rynku. Mówił,  

że miejsce to jest poniekąd wizytówką. Często tamtędy przejeżdżają ludzie, którzy udają się 
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na cmentarz lub do Urzędu Gminy, a także jadą do samych Jaślisk. Stwierdził że należy 

przyjąć jakąś koncepcję na  uporządkowanie tego terenu, aby nabrał estetycznego wyglądu. 

Następnie głos zabrała Radna Renata Pelczar. Złożyła serdeczne podziękowanie Wójtowi za 

starania oraz radnym za podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Szklary.  

 

Ad. 9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

                                  

      Wójt Adam Dańczak odpowiadając na pytanie zadane przez Jarosława Farbańca 

poinformował, że naprawę tablicy zgłoszono w jesieni ubiegłego roku. Z racji okresu jesienno 

– zimowego firma, której zgłoszono wykonanie naprawy nie zajęła się tą sprawą, a gmina 

przeoczyła ją. Wójt informował, że tablica nie jest już na gwarancji i naprawa zostanie 

dokonana w ramach ubezpieczenia. Na drugie pytanie zadane przez radnego odpowiedział,  

że siatki pozyskane z boiska ,,na Biłasówce” zostaną przywiezione i założone na bramki. 

Mówił, że siatki są w dobrym stanie i przeznaczone zostaną na Orlika do czasu ich zużycia. 

Radnemu Januszowi Mazurowi odpowiedział, że w przedmiotowej sprawie kontaktował się  

z Panem Mercikiem, ale w związku ze skargą mieszkańców Woli Wyżnej nie poruszał tego 

tematu traktując jako ważniejszą sprawę drogę dojazdową do Woli Wyżnej. W swojej 

wypowiedzi zapewniał, że ,,temat nie zostanie odłożony na półkę”. Będzie o zrealizowany  

w momencie wykonania remontu lub przebudowy tej drogi na odcinku od skrzyżowania – 

Jaśliska góra, do skrzyżowania - Jaśliska dół koło składu budowlanego, na ile wystarczy 

środków albo dobrej woli  Powiatowemu Zarządowi Dróg.  

Wójt Adam Dańczak odpowiadając na pytanie Zastępcy Przewodniczącego Rady  Jana 

Farbańca, a przy tym sołtysa wsi Wola Niżna Jana Magierowskiego poinformował,  

że 1 kwietnia w Urzędzie Gminy założony został dziennik prac do wykonania, w którym 

notowane są wszystkie prace, które mają być zrobione, natomiast  na jego odwrocie 

dokonywane są wpisy dotyczące wykonywanych bądź wykonanych w dany dzień prac i przez 

jakich pracowników. Następnie Wójt przedłożył dziennik prac do wglądu /jakie prace od dnia 

1 kwietnia zostały wykonane/ oraz prosił o zgłoszenia prac, które są do wykonania 

pracownikowi Urzędu Gminy Jerzemu Magierowskiemu. W tym miejscu Wójt 

poinformował, że do dziennika prac wpisano - udrożnienie rowu i przepustu obok Pana 

Wiesława Skubińskiego i Pani Lucyny Plewy.  

W sprawie bobrów Wójt powiedział, że zwierzęta te są pod ochroną i nie można rozburzyć im 

tamy. W przedmiotowej sprawie wywiązała się dyskusja, w trakcie której Wójt powiedział, że 

skuteczne wyeliminowanie bobrów jest wysoko karane. Jedyne działania zgodne z prawem, 

to powiadomienie instytucji zajmujących się ochroną przyrody, a w przypadku wyrządzonych 

szkód podjęcie działań celem uzyskania odszkodowania. 

W sprawie sprzedaży drewna Wójt poinformował, że dwa dni temu drewno zostało odebrane 

przez Leśniczego Pana Piotra Wierdaka. Po otrzymaniu asygnaty i zestawienia, gmina będzie 

informowała o możliwości jego nabycia zgodnie z ustaleniami, jakie zostały dokonane na 

posiedzeniu Komisji. 

Wójt Adam Dańczak odpowiadając na kolejne pytanie, zadane przez sołtysa Jana 

Magierowskiego  powiedział: ,,taki jest problem z tymi drzewami, że sadzimy bez 

opamiętania, a potem musimy prosić o zgodę na wycinkę. Podobnie rzecz się ma z tymi 
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drzewami przy osiedlu na Woli Niżnej”. Poinformował, że gmina nie jest właścicielem 

terenu, na którym rosną te drzewa.  

Członkowi Rady Sołeckiej Tadeuszowi Koperstyńskiemu  odpowiedział, że droga  biegnąca 

koło Kościoła jest drogą powiatową. Powiedział, że gmina ma na uwadze wszystkie powstałe 

dziury w drogach gminnych. Po okresie zbliżającego się weekendu określona zostanie 

szacunkowo ilość potrzebnej masy i dziura ta również zostanie załatana. 

Na zakończenie Wójt Adam Dańczak poinformował radnych, że w dalszym ciągu nie 

otrzymał odpowiedzi od Spółki Wodnej dotyczącej sprawy związanej z wodociągiem  

w Daliowej. Informował ponadto o podjęciu rozmowy z Zarządem Spóki Wodnej  na temat 

opracowania wspólnie z gminą projektu remontu sieci wodociągowej. Informował o naborach 

wniosków, które mają zostać ogłoszone. Wójt stwierdził, że zastanawiające jest, dlaczego  

w przedmiotowej sprawie nie ma nacisku mieszkańców, aby zobowiązać władze Spółki do 

wykazania się aktywnością. Powiedział, że gmina otwarta jest na współpracę i deklaruje 

pomoc na tyle, na ile są jej możliwości, w celu polepszenia struktury wodociągu. 

Zabierając głos Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec stwierdził, że należałoby  

 w pierwszej kolejności poruszyć sprawę dotyczącą opracowania przez Spółkę Wodną 

koncepcji remontu.   

Na zakończenie Wójt przedstawił informację otrzymaną z Powiatowego Urzędu Pracy 

dotyczącej ilości osób bezrobotnych na terenie powiatu Krośnieńskiego z podziałem  

na gminy w miesiącu marcu br. 

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął XXI sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1830.  

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      


